
Møtereferat 
 

 

 

Årsmøte i Nerskogen Løypeforening 11/5-2024 
 

Tilstede: Arve Krovoll, Sveinung Løset, Torstein Sneisen, Alf-Roar Størseth, , Ketil Olsen, Ola T.Lånke, 

Tor Jacob Gunnes og Jørn Vatn  

Referent: Jørn Vatn 

 

Sakliste: 
 

1. Valg av møteleder, møtereferent og godkjenning av innkalling 

2. Beretning fra styret 

3. Valg 

4. Revidert regnskap 

5. Budsjett for kommende sesong 

6. Godkjenning av kontingent for kommende sesong 

7. Godkjenning av budsjett for kommende sesong 

 

1) Valg av møtereferent og godkjenning av innkalling 
Torstein Sneisen ble valg til møteleder, Jørn Vatn ble valgt til referent, og det var ingen merknader til 

innkallingen til årsmøtet 

2)      Beretning fra styret  
Jørn Vatn gikk gjennom årsberetningen.  

 

Det ble påpekt at hjemmesiden ikke har kontaktinfo for alle i styret. Dette blir lagt inn i Styreweb. 

Det ble påpekt viktighet av å inngå avtale med Snøhetta om tråkking til neste sesong så raskt som 

mulig. 

 

3)     Valg 
Valgkomitéen for Nerskogen løypeforening ved Alf-Roar Størseth (leder), Eivind Flaa og Ivar T. Hoel 

har fremmet følgende forslag: 

• Gunhild Åm Vatn (ikke på valg) 
• Trond Narve Stavne (ikke på valg) 



Møtereferat 
 

 

 

• Sveinung Løset (på valg, foreslås gjenvalgt for to nye år 
• Ketil Olsen (ikke på valg) 
• Torstein Sneisen (ikke på valg) 
• Ola T. Lånke (på valg, foreslås gjenvalgt for to nye år) 
• Arve Krovoll, løypeansvarlig med fast plass i styret 
• Siv Kristin Remetun Lånke (vararepresentant, på valg, foreslås gjenvalgt for to nye år) 

 

Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt, og i tillegg ble vervene som styreleder og nestleder 

foreslått gjenvalgt som i dag: 

• Gunhild Åm Vatn foreslås gjenvalgt som styreleder 
• Trond Narve Stavne foreslås gjenvalgt som nestleder 

4)     Regnskap 
Det er ikke krav til revidert regnskap, men en oversikt over inntekter og utgifter for sesongen 

2023/2024 ble lagt fram av Jørn Vatn. Regnskapet ble godkjent. 

5)     Budsjett for kommende sesong 
Jørn Vatn la fram budsjett for kommende sesong. Det legges opp til å tråkke 320 timer. Budsjettet ble 

godkjent. 

6)     Fastsettelse av kontingent for neste år 
Årsmøtet vedtok at kontingenten settes til 1 000 kroner også for neste sesong. 

7)     Fastsettelse av budsjett for neste år   
Budsjettet for sesongen 2024/2025 ble vedtatt av årsmøtet.  

Underskrift av protokoll 
 


